
SUNDSSTRANDS SAMFÄLLIGHETSFÖRENING 

 

Sundsstrands samfällighetsförening  

Protokoll styrelsemöte 

Tid: 24-05-21 kl. 18:30-20:00.  

Plats: Östra Sundsskogsvägen 11, Hemma hos Michael 

Ordinarie ledamöter:  

Jan-Ove Lundqvist (janove_l@icloud.com) 

Per Böe (per.boe@telia.com)  

Henrik Balkander (henrikbalkander@gmail.com)  

Michael Dahlström (michael.dahlstrom@icloud.com) 

Sofia Ferm (sofia.ferm@munkedal.se) (Ej närvarande) 

Suppleanter:  

Jasmina Salja Pajic (jasmina_pajic@hotmail.com) (Ej närvarande) 

Anders Eriksson (erikssonanders1980@gmail.com) (Ersätter Sofia Ferm) 

 

Dagordning 

1. Ordförande öppnar sammanträdet. 

2. Val av justeringsman 

Styrelsen väljer Per Böe till justeringsman.  

3. Godkännande av föregående mötesprotokoll 

Styrelsen godkänner föregående mötesprotokoll. 
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4. Fastställande av dagordning. 

Styrelsen godkänner dagordningen. 

5. Ekonomi. 

Saldot på bankkontot är 202172,68 SEK och 201942 kr på fasträntekontot. Styrelsen 

godkänner Pers redovisning. 

Vi har investerat i ett bokförningsprogram. Visma E-ekonomi där vi från och med nu 

kommer att sköta faktureringen själva. Vi tackar Byfjorden finans för 3 bra år.   

6. Uddevalla energi.  

a. All belysning åtgärdad.  

Styrelsen beslutar att vi ska upphandla en ny leverantör för underhåll av gatubelysning.  

7. Blomlådor mellan gång och vägbanan. 

a. Installationsarbetet är nästintill avslutat och vi kan konstatera att det ser 

mycket lovande ut.  

8. Salt mellan vägbana och cykelbana. 

a. Styrelsen beslutar att Per Böe beställer två halvpallar Salt vilka ska placeras ut 

på parkering vid Östra Sundskogsvägen och intill pumphuset vid Västra 

Sundsskogsvägen.  

9. Parkeringar längs Östra Sundskogsvägen vid GBJ husen. 

a. Ordförande informerar om att han har haft kontakt med GBJ-husen och påtalat 

att deras boenden ska använda gästparkeringarna. Ingen parkering på gata är 

tillåten.   

10. Postnord och brevlådor på området.  

a. Vi hänvisar och boende och Postnord till tidigare dialog med projektledare 

från kommunen när området projekterades. Vi ser inte att något har förändrats 

i sak.  

b. Vi ser inte att brevlådors placering är en sak för styrelsen. Skulle boende och 

Postnord komma fram till en lämplig samlingsplats för brevlådor är styrelsen 

behjälplig med upplåtelse av mark.  

11. Stigen nere mellan vita husen info 

a. Styrelsen har lämnat in ytterligare anmälan till byggnadsnämnden för att 

uppmärksamma dem på att det staket markägaren lovat inte blivit uppsatt.  

12. Soptunna vid affären 



a. Ägarna har lovat att sätta upp en ny soptunna. 

13. Bananborrning vid kulveren mellan Förskolan och affären info 

a. Ordförande informerar om att Uddevalla Energi har utfört en banborrning 

inför dragning av nya elkablar under Västra Sundsskogsvägen  

14. Tvättning av lekutrustning och bänkar.  

a. Vi planerar att genomföra det kollektivt under höstens städdag.  

15. Övrigt. 

16. Nästa möte 

a. 26/8-2024 

Inga övriga frågor. 

Jan-Ove Lundqvist Ordförande____________________ 

Per Böe Justeringsman  ___________________ 

Henrik Balkander Sekreterare  ____________________ 
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